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„Miért büntetik Mohácsot?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Burány Sándor Foglalkoztatási és Munkaügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Tovább tart Mohács Város Önkormányzat közmunka-pályázatainak mélyrepülése .
2004-ben a Foglalkoztatáspolitikai és Munkaügyi Minisztériumhoz beadott anyag sem kapott
támogatást .

Tavaly a város két hasonló célú pályázatát utasították el . Mint ismert, számos helyi roma lakos
már az első eset után, 2003 áprilisában demonstrációval tiltakozott az elmaradó lehetőség
miatt .
A város mindent megtesz a sikerért, ennek ellenére ebben a ciklusban eddig összesen öt fő
foglalkoztatásához kapott támogatást . 2001-ben és 2002-ben négy hasonló programon is
sikerrel vett részt a város önkormányzata, összesen két-háromszáz főt tudtak foglalkoztatni .
Teendő, feladat most is volna bőven, nem beszélve arról, hogy hányan reméltek munkát,
megélhetést .

Az elmúlt bő egy év három elutasított pályázata hátrányos helyzetűek, elsősorban romák
foglalkoztatását célozta. A tavalyi tüntetés után a város vezetői Sándor Lászlóhoz, a
Közmunkatanács elnökéhez fordultak segítségért, aki támogatásáról biztosította a mohácsi
önkormányzatot . Miután ennek eddig sajnos nem volt eredménye .



Kérdezem ezért tisztelt miniszter urat :

Mi indokolta Mohács Város pályázatának újabb elutasítását?
Mennyit ér Sándor László elnök úr szava?
Mit remélhet Mohács a Medgyessy Kormánytól, mit tehet még a sikeres pályázat
érdekében?
Mi lesz a munkanélküli, de dolgozni akaró mohácsi romák sorsa?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004 . április 5 .
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